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حضرت حجت الاسلام و المسلمین دکتر حاج سید محسن محمودی امام جمعه 
استان  تبیلغات اسلامی  و مدیرکل شورای هماهنگی  ورامین  موقت شهرستان 
تهران و مدیر مسئول و صاحب امتیاز دوهفته نامه فرهنگ اسلام در خصوص 
آغاز بکار هفته نامه سیاسی و اقتصادی ورامین )آبرومند ( با مدیریت مسئول و 
صاحب امتیازی حاج طاهر میرزا کریمی چنین گفت : وجود نشریات متعدد و 
بالندگی و شکوفایی فکری، اعتقادی،  صاحبان رسانه در ورامین نشانه رشد و 
سیاسی و فرهنگی این منطقه است که امروز بحمدالله شهرستان ورامین، تعداد 
نشریاتش، مکتوب، رسانه های فعالش در حوزه خبرگزاری های معتبر و در حوزه 
فضای مجازی می توانیم به جرات عرض بکنیم که معادل بسیاری از استان های 
کشور و حتی بیشتر از بسیاری از استان های کشور است و حتی در سطح شهرستان 
های استان تهران هم انصافاً حرف برای گفتن دارد و این اراده و این تلاش توسط 
فرهیختگان در حوزه رسانه، خصوصا در فضای نشریات مکتوب قابل تحسین و 
تقدیر است. اگر چه کسانی که در این حوزه کار کردند، از جمله حقیر که بیش از 
دو دهه است توفیق دارم در حوزه نشریه فعال هستم، با سختی های کار رسانه 
مکتوب کاملا آشنا هستم و می دانم راه اندازی یک نشریه، اداره یک نشریه و در 
واقع جلب رضایت مخاطب در حوزه فضای فرهنگی و سیاسی و اجتماعی کار بسیار 
مشکلی هست و واقعا یک تلاش فراوانی را انسان لازم دارد و اتفاق می افتد. در 
هر صورت اینکه عزیزانی در این حوزه با این قدرت و قوت حضور پیدا می کنند، 
قابل تقدیر است. من هم از جناب آقای میرزاکریمی تشکر می کنم که در طول 
سال های گذشته در نشریات مختلف و روزنامه ها و ضمیمه ها و نشریات مستقل 
قلم زدند، تلاش کردند تشکر می کنم. ان شاالله که در این نشریه جدید ورامین 
آبرومند هم همانطور که نامش قشنگ است، ورامین آبرومند ، ورامین دارای 

آبروی ارزشمندی است. ورامین دارای وجهه بسیار بالایی است. ورامین دارای 
تمدن کهنی است. ورامین از نظر انقلابی، از نظر سیاسی، از نظر فرهنگی، از نظر 
اجتماعی در کشور به عنوان یک قطب محسوب می شود. درست است که ما مراکز 
استان های محدودی داریم و مراکز استان ها مورد توجه بوده ولی به جرات می 
توان گفت شهرستان ورامین از برخی از مراکز استان های کشور از جهات مختلف 
اجتماعی و فرهنگی، سیاسی تاثیرگذارتر بوده و مورد توجه فرهیختگان و صاحبان 
نظر و نظریه پردازان سیاسی در داخل و خارج از کشور بوده است و این همان 
بیانگر آبروی ورامین و وجهه ورامین است و این نشریه هم که ورامین آبرومند، نام 
زیبایی دارد. ان شالله که عزیزانمان در هیئت تحریریه، کسانی که در این نشریه 

قلم می زنند و زحمتکشان نشریه بتوانند با تلاشی که به خرج می دهند و با این نام 
وزینی که دارند، در حوزه های فرهنگی و سیاسی و اجتماعی و اقتصادی تاثیرگذار 
باشند و قلمشان و آثارشان برای جامعه و نسل حاضر راهگشا باشد و یقینا می تواند 
چنین باشد. درست است که ما امروز فضاهای رقیب رسانه ای فراوانی داریم و 
شاید بعضی ها فکر می کنند با وجود فضاهای مجازی و امثالهم، چه نیازی به این 
رسانه های مکتوب است. ولی بنده به عنوان کسی که هم در حوزه فضای مجازی 
کار می کند و هم در حوزه فضای مکتوب، این را با صراحت عرض می کنم که کار 
کردن در فضای مجازی، یک ضرورت  و یک جهاد است ولی به هیچ وجه فضای 
مجازی، جایگزین مکتوب نیست و نخواهد بود و کما اینکه این هم جایگزین او 
نخواهد بود. هر دو باید کنار هم و مکمل هم باشند. نشریات مکتوب برای همیشه 
می ماند. برای همیشه یک سرمایه است. فضای مجازی و فضاهای رسانه ای دیگر، 
اینها گذرا است و شاید بعد از گذشت سال ها، شما نتوانید از آنها آثاری را ببینید و 
شاید اصلا در واقع قابل استناد هم  نباشد. اما فضای مکتوب کمااینکه شما در هر 
حوزه ای بخواهید امروز در حوزه های مختلف استناد کنیم، می رویم روزنامه های 
قدیم استناد می کنیم.این نشریات مکتوب هم همینطور است. و در واقع رسانه 
های مکتوب. ما باید نسبت به رسانه های مکتوب اهتمام ورزیم و بدانیم نقشش 
امروز و فردا نیست. بلکه فرداهاست. یعنی یک قرن آینده قطعا آیندگان ورامینی 
می آیند صفحات ورامین آبرومند را ورق خواهند زد و مطالب را مرور خواهند کرد. 
باید بدانیم که مخاطب ما در نشریات مکتوب هم مخاطبان امروز هستند و هم 
مخاطبان فردا و فرداها که امیدوارم خداوند به همه ما توفیق بدهد که آثار خوب و 

تاثیرگذاری را از خودمان به یادگار بگذاریم.
مجدداً تشکر می کنم و آرزوی توفیق دارم برای زحمتکشان این نشریه.

علیرضا  فاتحی نژاد فرماندار قرچک :  

ما از اصحاب ما می توانیم هستیم

علیرضا مومنی شهردار ورامین : 
آغوش شهرداری ورامین به روی همه سرمایه گذاران بخش خصوصی باز است

جان نباشد جز خبر در آزمون  ، هر که را افزون  خبر جانش فزون
اقتضاي جان چو ای دل آگهی است  ، هر که آگه تر بود جانش قوی 

برادر عزیز و ارجمند جناب آقای طاهر میرزا کریمی مدیر مسئول محترم هفته نامه سیاسی  و اقتصادی ورامین آبرومند 
از اینکه در راه حقیقت و رسالت خطیر آگاهی بخشی به مردم از طریق پردازش اطلاعات در تمامی عرصه های مختلف اعم از سیاسی،اقتصادی  و اجتماعی - فرهنگی و بصورت دقیق و 
وثیق به تصویر عینی از واقعیت تلاش نموده اید و در راه دست یابی به اطلاعات حقیقی و موثق همسو با وجدان اخلاقی و شرافت حرفه ای و با رعایت احترام به حقوق فردی ، حفظ حریم و 
اسرار خصوص و شئون انسانی که مطابق با قوانین ملی و اسلامی است اهتمام ورزیده اید تشکر نمایم و برای شما و همه ادست اندر کاران هفته نامه سیاسی – اقتصادی  ورامین آبرومند با 
مدیریت شما آرزوی موفقیت دارم .                                                                                                                                 حسین علی اعلا  - رزمنده و جانباز هشت سال دفاع مقدس
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عرض سلام و ادب و احترام دارم خدمت 
ورامین  نامه  هفته  مخاطبین  کلیه 
)آبرومند(. باتوجه به آغاز بکار هفته نامه 
با صاحب امتیازی و مدیر مسئولی حاج 

طاهر میرزاکریمی  لازم به ذکر است ،
رسانه های مکتوب جزیی از زندگی بشر 
در دنیای اطلاعاتی و ارتباطاتی امروز به 
عنوان دهکده جهانی می باشد که مردم 
بخشی از فرهنگ، ارزش ها و هنجارهای 

جامعه خود را از رسانه های مکتوب دریافت می کنند. 
ورامین بزرگ با پیشینه ای بسیار طولانی و افتخارات کهن با مردمانی کوشا 
نیازمند رسانه هایی خلاق و اثرگذار است  که بدون اغراق باید گفت روزنامه 
ابتکار)ویژه شهرستان های جنوب و شرق استان تهران ( و ماهنامه آبرومند 

نشات گرفته از یک رسانه خلاق و پویا بوده. 
برادر میرزاکریمی به عنوان مدیرمسیول و صاحب امتیاز مجاهدو بسیجی با 
تفکری جهادی بوده که با همفکری و هم اندیشی با نخبگان و نواندیشان 
تا در  آبرومند را هدایت می نماید  و صاحب نظران ورامین بزرگ ماهنامه 
تفاوتی  ایشان  برای  بردارد.  گام  بزرگ  ورامین   فهیم  مردم  آگاهی  ارتقای 
ندارد نشریه سیاسی – اقتصادی باشد یا اجتماعی  - هنری. بلکه ایشان 
توانسته است اولویت های منطقه را به عنوان مدیرمسیول و صاحب امتیاز 
که می  نیست  تعصب  از سر  را  این مطلب  و  بکشد  نوشتار  به  و  تصویر  به 
گویم بلکه به خوبی نمایان است که نشریه  آبرومند توانسته است مخاطبان 
زیادی را در ورامین به خود اختصاص دهد و این مایه خوشحالی است برای 
این  برای کلیه  آبرومند.  مدیرمسیول، صاحب نظران و مخاطبان ماهنامه 
عزیزان در هفته نامه سیاسی – اقتصادی ورامین  آرزوی توفیق و سربلندی 

و موفقیت روزافزون از درگاه ایزدمنان مسیلت دارم.
علی محمد حسینی  - مدیر جهاد کشاورزی قرچک

ورامین با افتخارات کهن نیازمند رسانه های خلاق 
و اثرگذار است

دکتر نوش آبادی خطاب به میرزاکریمی  : 

روحیه خستگی ناپذیر،  که نشان از عهدتان با 
مردم است را می ستایم

دکترحاج حسین نوش آبادی نماینده مردم ورامین بزرگ )قرچک ، ورامین 
، پیشوا ( در مجلس شورای اسلامی و صاحب امتیاز و مدیر مسئول دوهفته 
ورامین  اقتصادی   – سیاسی  نامه  هفته  بکار  آغاز  در  ولایت   ندای  نامه 
)آبرومند ( با صاحب امتیازی و مدیر مسئولی طاهر میرزاکریمی ، طی پیامی 

چنین گفت : 
تقدیم به برادر ارجمندم جناب آقای  حاج طاهر میرزا کریمی، پیشکسوت 

حوزه مطبوعات ورامین بزرگ 
شاید کمتر از یک دهه باشد که دنیای رسانه کم کم هویتش را بر مدار شبکه 
اطلاعات مجازی قرار داده است و برحسب همین انفعالات نیز، چاره ای 
جز دگرگونی در ماهیت نداشته است. این تغییر ماهیت از سر اجبار است 
وگرنه جوابگوی تعدد و تکثر مخاطب با این همه خواسته رسانه ای نخواهد 
شد. بدیهی است، رسانه های مکتوب در همهمه رسانه های جمعی، یکی  
پس از دیگری رو به افول رفته اند، مگر برخی که توانسته اند با خرق  عادت 
و محتوای بدیع و عمیق، همچنان دل به مخاطب بنهند. اینها خود را نه  
تنها وامدار دنیای کاغذی نکرده اند، بلکه مجبورند در فضای مجازی نیز قد 

علم کنند و برای حفظ حیات خویش، با سختی دست و پنجه نرم کنند.
اینجانب که از دهه هفتاد، توفیق مجالست و همکاری با جنابعالی را در 
عرصه رسانه داشته ام، اهتمام والای شما و روحیه خستگی ناپذیری که 
خداوند  درگاه  از  برایتان  و  ستایم  می  را  است  مردم  با  عهدتان  از  نشان 
متعال، به عنوان چهره پیشکسوت در حوزه مطبوعات، توفیقات روز افزون 

آرزومندم.

مدیر آژانس ها توجه کنند ، از خودروهای تمیز استفاده کنند

شهروندی از خیابان شهید بهشتی ورامین  اظهار می داشت ، به یکی از 
آژانس های شهر زنگ زدم یک پراید آمد که سپر عقب نداشت ، گلگیر 
های عقب صافکاری شده بود و شیشه ها خاکی بود ، نشستم  صندلی 
جلوی ماشین دیدم زیر پا پر از پوست میوه و تخمه است یک عکس از 
جلوی پا گرفتم مقداری که در مسیر حرکت کردیم صدای لوله اگزوز بلند 

شد و قارقار آن درآمد . 
یاد موضوعی افتادم که در بندر عباس بودیم شب باران آمده بود کمی 
ماشین مشکی خاکی شده بود از عابری سوال کردیم میخواهیم برویم 
کیش از کدام طرف برویم گفت باید ماشین را ببرید کارواش وگرنه راه نمی 

دهند از لنج پیاده کنید !
بپردازند ،  را  باید هزینه  باشد   اند ماشین تمیز  مردم چه گناهی کرده 

ماشین کثیف هم سوار بشوند بازهم همان هزینه را باید بپردازند !!
این نظارت مدیر آژانس بر رانندگان و اتحادیه آژانس ها کجاست ؟ چرا 

اجازه کار به این خودرو هارا در آژانس می دهند ؟

گروه سیاسی – مراسم تکریم تودیع و معارفه فرماندار جدید  شهرستان قرچک در 
روز اول اسفند 0041 در کتابخانه ولایت برگزار شد و آقای دکتر علیرضا فاتحی نژاد 

بعنوان سرپرست فرمانداری معرفی گردید.
در ادامه  سرپرست فرمانداری جدید شهرستان قرچک دراین مراسم  بعنوان آخرین 
سخنران از  برنامه  های خود و.. چنین گفت :  اول اینکه با مسئولیت و پذیرفتن 
مسئولیت در نظام مقدس جمهوری اسلامی ایران را یک آزمون الهی می پنداریم و 
اعتقاد داریم تا توان داریم تا می توانیم باید تلاش کنیم و مسئولیت پذیر باشیم و به 
مردم خدمت کنیم. اگرا ین کار را کردیم در این آزمون پیروز خواهیم بود. با دعای 
خیر شما عزیزان بعد از 21 سال خدمت در وزارت کشور و در استانداری تهران فرصت 
خدمتگزاری در این منطقه برای من حاصل شده تا بیایم مخصوصا و اختصاصا نوکری 
مردم شهرستان قرچک را داشته باشم و علاقمندم همه مدیرانی که الان هستند و 
همه مدیرانی که به هر دلیل در این مسیر قرار خواهند گرفت اول نگاهشان این باشد که 
من نوکر مردم هستم. جناب آقای استاندار هم فرمودند. دوم اینکه باید مردم را تکریم 
کنیم. خواسته هایی که مردم دارند. خواسته های درست و به حق آنها و چه مطالبات 
گاها خارج از ضوابط و خارج از اختیاراتمان. وظیفه ما اینست که مردم را تکریم کنیم و 
با احترام پاسخگوی انها باشیم. و مطلب سومی که خیلی برایم مهم است اینکه نگوییم 
سخت است. نگوییم منابع نیست. نگوییم دچار فشار مشکلات اقتصادی و سایر 
موضوعات هستیم. ما نباید جلوی مشکلات کوتاه بیاییم. ما می توانیم. ما از اصحاب 

ما می توانیم هستیم. ان شاالله با روحیه جهادی، با روحیه ایثار. من خدمت دوستان 
عرض کردم. سن ما به ایامی نمی خورد که در جنگ حضور داشته باشیم. اما در ایامی 
یک افرادی رفتند یک جاهایی یک مسیرهایی را باز کردند، که بعضی از ماها در رویا 
هم نمی توانیم به آن فکر کنیم اما الان امروز واقعا فضای همواری برای خدمت وجود 
دارد. ان شاالله با روحیه جهادی، با وقت شناسی. نگوییم ساعت دو و نیم شد. ساعت 
چهار شد. شبانه روز. وقت را نشناسیم. ان شاالله با وقت شناسی کامل، با حضور مردم 
و با حضور مدیران کارهای بزرگی را می توانیم در شهرستان انجام دهیم. نکته دومی که 
خیلی مهم هست و آن اینکه در شهرستان قرچک علیرغم اینکه در طول این سال ها 
اقدامات و پیشرفت های خوبی صورت گرفته، در همه ادوار، من از همه مدیران هم 
تشکر می کنم. بهرحال اینها مدیران نظام جمهوری اسلامی ایران بودند. اما با توجه به 
ظرفیت های بیشتری که این شهرستان دارد. هم ظرفیت های معنوی این شهرستان. 
خاستگاه بیش از 005 شهید گلگون کفن است.اینجا هزار جانباز و 18 آزاده سرافراز 
دارد. اینجا 43 شهید گمنام و سه شهید مدافع امنیت دارد. اینها سرمایه های معنوی 
شهرستان هستند. از دیگر ظرفیت های شهرستان، ظرفیت های انسانی شهرستان 
هست. نیروی جوانی که در این شهرستان وجود دارد. نرخ رشد در شهرستان از نرخ 
رشد در استان بالاتر است. خانواده هایی که خیلی عظیم جوانان ولایی و انقلابی را 
تربیت کردند. اینها ظرفیت های قرچک هست. این ظرفیت جوانان انقلابی که عصاره 
34 سال اعتقاد و التزام عملیشان به نظام و رهبری و آرمانهای این نظام هست.

باید ظرفیت این نیروی جوانی را انشا االله به فعلیت دربیاوریم. ظرفیت های ذاتی و 
طبیعی. ظرفیت های جغرافیایی که این منطقه دارد. تمدن کهن این منطقه. نزدیکی 
و همجواری با شهرستان بزرگ ورامین و نزدیکی ما به مرکز استان و پایتخت کشور، 
اینها ظرفیت هایی هست که ان شاالله با استفاده از ظرفیت و استفاده همه نخبگان و 
صاحب نظران، با استفاده همه نقادان. امکان ندارد مدیری در این مسیر نقد نشود. 
با استفاده از فعالین اجتماعی. فعالین فرهنگی. با استفاده از افراد باتجربه بتوانیم 
اول نیازهای شهرستان را شناسایی کنیم در هه ابعاد. آب، برق، گاز. ظرفیت های 
حوزه امنیتی. حوزه مباحث اقتصادی. حوزه مباحث فرهنگی و آموزشی که اول 
اقدامات گذشته را تکمیل کنیم و نیازهای آینده طراحی شود و براساس ظرفیت های 
دولتی و هم ظرفیت های غیردولتی. افرادی هستند که بیایند اینجا سرمایه گذاری 

کنند و به مردم خدمت کنند.

گروه سیاسی - امام جمعه خیرآباد ضمن بیان اینکه معامله غرب با اوکراین عبرت 
خوبی برای غرب گدایان است، گفت: امروز مشاهده می شود علی رغم حمله روسیه 
به اوکراین، غربی ها فقط نظاره گر هستند و تنها کاری که می کنند خواستار توقف 
جنگ هستند.حجت الاسلام جعفر طزری امام جمعه خیرآباد ضمن بیان اينکه در 
آستانه سالروز شهادت امام  کاظم علیه السلام قرار داریم، اظهار کرد: شهادت این 
امام هما را خدمت شما تسلیت عرض می نمایم، همچنین در آستانه سالروز مبعث 
پیامبر معظم اسلام صلی الله علیه وآله وسلم قرار داریم و این روز فرخنده و بزرگ را 

هم تبریک عرض می کنم.
وی گفت: خداوند پیامبران را به ابزار وحی مسلط کرد تا آنان از طریق ارتباط با آسمان 
بتوانند انسان ها را از این دنیا به سر منزل نهایی برسانند، کسانی که پذیرفتند و اطاعت 
کردند پیروز شدند و کسانی که به گفته نفس خود یا غیر از اولیاء الهی گوش دادند 

خسارت بزرگ دیدند.
امام جمعه خیرآباد در خطبه دوم نمازجمعه ضمن بیان اینکه در آستانه 8 اسفند روز 
امور تربیتی و تربیت اسلامی قرار داریم، افزود: به همه تلاش گران این عرصه خدا قوت 
عرض می نماییم و آرزوی توفیق بیشتر داریم، در اسلام به امر تزکیه و پرورش روح 

عنایت خاصی شده است.
حجت الاسلام طزری عنوان کرد: یکی از اهداف ارسال رسل، تزکیه نفس سپس تعلیم 
بیان شده است، بر همین اساس نظام تعلیم ما به نام آموزش و پرورش نام گذاری شد 
که در کنار آموزش علوم رایج و کلاسيک دانش آموزان و حتی دانشجویان از پرورش 
روح و آراسته شدن به اخلاق و عقاید اسلامی بهرمند شوند و این یک رسالت بزرگ 
برای آموزش و پرورش ما است.وی تصریح کرد: متأسفانه در دو سال کرونا بدنبال 
تعطیل بودن مدارس و مجازی بودن دروس هر چند در بعد آموزش دانش آموزان دچار 

افت تحصیلی شدند اما خسارت پرورشی به مراتب بیشتر بود.
خطیب جمعه خیرآباد بیان کرد: همانطور که معمولا برای هر درس از نیروی مرتبط 
استفاده می شود باید در امر پرورشی هم از انسان های متعهد، دلسوز و با سلیقه 
استفاده شود.حجت الاسلام طزری با اشاره به جنگ روسیه واوکراین، بيان کرد: جنگ 
روسیه و اوکراین در حال انجام است، جدای از مسائل سیاسی، برای غرب گراها نیز 
می تواند درس عبرت باشد زیرا بعد از فروپاشی جماهیر شوری قسمتی از زراد خانه 
های هسته ای در اوکراین قرار گرفت و اوکراین یکی از کشورهای دارای بمب اتم و 
هسته ای شد، دولت های غربی و آمریکا به اوکراین تعهد دادند که خود را خلع سلاح 
کند و تمام مراکز هسته ای خود را تعطیل کند و آنها در مقابل تهاجم کشورهای دیگر 
از او دفاع می کنند.وی تصریح کرد: امروز مشاهده می شود علی رغم حمله روسیه به 
اوکراین، غربی ها فقط نظاره گر هستند و تنها کاری که می کنند خواستار توقف جنگ 
هستند و عبرت دوم آنکه، عده ای در این کشور اسلامی ایران شعار اینکه امروز زمان 
گفتمان است نه موشک را می دادند و عده ای هم بدنبال مذاکره بر سر توان موشکی 
ما هستند، اگر ما به این دو فکر و عقیده عمل می کردیم همین بلایی که بر سر اوکراین 

آمد کشورهای اروپایی خصوصا طرف مذاکره در برجام بر سر کشور ما در می آوردند.

نشریه جدید ورامین آبرومند همانطور که نامش قشنگ است ،ورامین دارای آبروی ارزشمندی است

گروه  اقتصادی  - به گزارش اداره روابط عمومی شهرداری ورامین ، اعضای 
با علیرضا مومنی  الحسنه حیدریها  امنای صندوق قرض  هیات مدیره و هیات 
شهردار ورامین دیدار و گفتگو کردند. در این نشست شهردار ورامین گفت: به 
دنبال جذب سرمایه گذار بخش خصوصی در شهر ورامین هستیم .    و از همه 

عزیزان دعوت به همکاری می نمائیم 
آغوش شهرداری ورامین به روی همه سرمایه گذاران بخش خصوصی باز است . 

مجموعه  گفت:  حیدریها  درمانگاه  عامل  مدیر  حیدری  محمد  نشست  این  در 
حیدریها به دنبال توسعه درمان و بهداشت ، فرهنگی و اجتماعی ، رشد اقتصادی 
شهر ورامین می باشد و این امکانات و خدمات متعلق به همه شهروندان است.

در ادامه اعضای جلسه به بررسی گزارش و اظهار نظر پیرامون مسائل جاری شهر 
پرداختند و از زحمات مهندس مومنی شهردار ورامین و معاونین در حمایت از 

سرمایه گذاران بخش خصوصی تقدیر و تشکر به عمل آوردند

حجت الاسلام جعفر طزری امام جمعه خیرآباد :

معامله غرب با اوکراین عبرت خوبی برای غرب گرایان است

بررسی وضعیت حق آبه رودخانه شورشیرین و تالاب بند علیخان توسط فرماندار ورامین

بازدید 01  در یک  ورامین  فرماندار شهرستان  درویشی  : مجید  گروه سیاسی 
ساعته به همراه جمعی از مسئولین از مسیر رودخانه ی شور شیرین تا تالاب 

بند علیخان بازدید کرد. 
معاونت سیاسی  فخاری  به همراه  ورامین  فرماندار شهرستان  درویشی  مجید 
و  عشایر  بسیج   ، ادارات  مسئولین  از  جمعی  و  فرمانداری  اجتماعی  امنیتی 
نمایندگان کشاورزان و عشایر به بازدید میدانی از مسیر رودخانه شور شیرین 
از مبدا ورودی به شهرستان ورامین )روستای اقبالیه و نشاطیه(تا منطقه ی 

حفاظت شده ی بند علیخان پرداخت. 

مجید درویشی در این بازدید که از مجرای ورودی آب و کانال های بهره برداری 
از طول مسیر انجام شد در جلسه مشترک با دستگاه های اجرایی و نمایندگان 
کشاورزان و عشایر گفت :متاسفانه در حال حاضر به دلیل رعایت نکردن حق آبه 
های مشخص شده در سنوات گذشته هیچ آبی از رودخانه ی شور شیرین به 

مرتع و تالاب بند علیخان نمیرسد و این امر باعث خشکی آن شده است. 
وی افزود :طبق تقسیم بندی انجام شده حجم آب رودخانه شور و شیرین به سه 
سهم 03٪کشاورزان شهرری ،03٪ کشاورزان ورامین و 04٪درصد سهم مرتع و 
تالاب بند علیخان می باشد که متاسفانه به دلیل برداشت بی رویه در طول مسیر 

از آب این رودخانه هیچ سهمی به مرتع و تالاب بند علیخان اختصاص نیافته و 
این امر باعث ازبین رفتن این منبع ارزشمند محیط زیست شده است. 

  درویشی با اشاره به مشخص نبودن متولی تحقق تقسیم بندی آب رودخانه 
گفت :  باید تکلیف ادارات متولی این امر به زودی مشخص شود که با تشکیل 
جلسه در روز شنبه با حضور تمامی دستگاه های اجرایی تصمیمات قاطعی در 

خصوص احقاق حق مرتع و تالاب بند علیخان گرفته میشود. 
وی افزود :در صورت نابودی این تالاب شهرستان ورامین در سال های آینده 

دچار مشکلات عدیده ای از جمله ریز گرد ها خواهد شد .


